

继承声明书
Declaration of Inheritance

我_____, 出生日期_____, 身份证号码_____, 住址_____, 特此声明如下:

I, _____, Date of Birth _____, ID number _____, residing at _____, hereby make the following declaration:

根据《中华人民共和国继承法》的规定, 我是_____ (以下简称“逝者”)的_____, 现在对逝者的继承事项做出继承声明:

According to the provisions of the Inheritance Law of the People's Republic of China, I am the _____ of _____ (hereinafter referred to as "the Deceased"), and I now make the following declaration regarding the inheritance of the Deceased:

1. 我确认逝者在世时没有留下任何遗嘱或继承计划。

I confirm that the Deceased did not leave any will or estate plan during their lifetime.

2. 我愿意接受逝者的全部遗产继承权, 包括但不限于财产、房产、车辆和其他遗产。

I am willing to accept the full inheritance rights of the Deceased, including but not limited to assets, real estate, vehicles, and other inheritance.

3. 我愿意承担相应的债务和义务, 与继承的遗产相匹配。

I am willing to assume corresponding debts and obligations that match the inherited estate.

4. 我保证在继承期间遵守所有适用的法律法规, 如有需要, 配合相关机构的调查和审查。

I undertake to comply with all applicable laws and regulations during the inheritance process and, if necessary, cooperate with relevant authorities' investigations and reviews.

5. 我愿意与其他可能有继承权的继承人协商和解决继承事项, 确保公正和谐。

I am willing to negotiate and settle inheritance matters with other potential heirs to ensure fairness and harmony.

6. 我郑重声明上述继承声明是真实、完整、合法的, 并承诺对提供虚假信息负法律责任。

I solemnly declare that the above declaration of inheritance is true, complete, and legal, and I take full responsibility for providing false information.

特此声明, 本继承声明书以我的签名为准。

Declared herewith, this Declaration of Inheritance is based on my signature.

继承人签名: _____

Signature of the Heir: _____

日期: _____

Date: _____

请确保在继承前, 仔细核对所有信息和声明的准确性。如有必要, 建议咨询专业律师以获取法律建议和进一步帮助。

Please ensure that you carefully review all information and statements for accuracy before proceeding with the inheritance. If necessary, it is recommended to seek advice from a legal professional for legal counsel and further assistance.